
Zápis z jednání č. 2/09-12 pedagogické komise AS VŠE 
27. 1. 2010 

 
Přítomni: 
Ondřej Bayer, Jan Černý, Petr Marek, Inka Neumaierová, Barbora Ondejčíková, Miroslav 
Svoboda, Jana Vránová, Jarmila Radová j. h., Václav Gráf j. h. 
 
Omluveni: 
Eliška Novotná, Zdeněk Vondra  
 
Průběh jednání: 
1. Pedagogická komise se zabývala návrhem úpravy Studijního a zkušebního řádu pro 

doktorské studium. Seznámila se s historií prací na SZŘ a také s návrhem děkanů FFÚ a 
NF, jenž měl být do současného návrhu zapracován. 

2. Komise byla seznámena se stanoviskem zmíněných děkanů a s dalšími připomínkami 
členů komise. 

 
Závěr : 
Pedagogická komise se domnívá, že pokud má být měněn stávající studijní a zkušební řád pro 
doktorské studium, nemůže jít o dílčí úpravy, nýbrž o komplexní novou úpravu, podobně jako 
nedávno došlo k nové úpravě studijních řádů pro nižší stupně studia. Proto Akademickému 
senátu VŠE nedoporučuje předložený návrh schválit. 
Pedagogická komise AS VŠE dále doporučuje rektoru VŠE vypracovat ucelený nový návrh 
studijního a zkušebního řádu pro doktorské studium, který bude reflektovat návrh děkanů 
FFÚ a NF a další vznesené připomínky. 
 
Za správnost: Miroslav Svoboda, předseda pedagogické komise 


